
 

 

PROTOKÓŁ  NR XLV/2009 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 29 kwietnia 2010 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 14 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1025, a zakończyła o godzinie 1350 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
 

 

 



Do pkt1. 

Wacław Ćwik Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że ustawowy 

skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, że na sesji 

obecnych jest 11 radnych nieobecna jest radna G. Biernacka, radny J. Soszek, J. Stachera oraz 

radny W. Krótkiewicz. 

Do pkt 2. 

Na salę obrad przybył radny W. Krótkiewicz na sali obecnych jest 12 radnych. 

W. Ćwik na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymującym się” wybrała Eugenię Romańczyk na 

sekretarza obrad. 

E. Romańczyk poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nr XLIV/2010 z dnia 

25 marca 2010 r. był wystawiony do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy radny mógł zapoznać 

się z jego treścią.  

Na salę posiedzeń przybyła radna G. Biernacka – na sali obecnych jest 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają uwagi do protokołu sesji nr 

XLIV/2010 z dnia 25 marca 2010 r. ponieważ nie było uwag poddał je pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującym się”  
protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLIV/2010 z 25.03.2010 r.  

został przyjęty. 
 

Do pkt. 3 

W. Ćwik przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Paczków za 2009 r.  

− Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu 
gminy Paczków za 2009 r. 

− Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Paczków za 
2009 r. oraz wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

− Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do uchwały Komisji Rewizyjnej  
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy.  

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Paczków z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Paczków za 2009 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2009 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie deficytu budżetu na 2010 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w podziale gminy na okręgi wyborcze, ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Paczków. 

14. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad. 

Burmistrz B. Wyczałkowski poprosił o wprowadzenie do porządku obrad zmiany dot. pkt 14 

polegającej na wprowadzeniu dodatkowego projektu uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania do przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał porządek obrad wraz z zaproponowaną przez Burmistrza 

zmianą polegającą na wprowadzeniu dodatkowego projektu uchwały. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej.  

6. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Paczków za 2009 r.  

− Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu 
gminy Paczków za 2009 r. 

− Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Paczków za 
2009 r. oraz wniosku Komisji rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium. 

− Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej do uchwały Komisji Rewizyjnej  
w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Paczków z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Paczków za 2009 r. 

 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2009 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na sfinansowanie deficytu budżetu na 2010 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w podziale gminy na okręgi wyborcze, ich granic i 

numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 

schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich 

części. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Paczków. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu do głosowania do przeprowadzenia 

wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

15. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał odczytany porządek pod głosowanie  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
porządek został przyjęty. 

Następnie zwrócił się do radnych czy wnoszą poprawki do porządku obrad? 

Do pkt 4 

Burmistrz B. Wyczałkowski przedstawił sprawozdanie z działalności między sesyjnej.  

zał. nr 3 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie odnośnie przydziału lokalu 

mieszkalnego na Rynku 30? 

Burmistrz odpowiedział, że prawo jest tak skonstruowane, że jeżeli spółdzielnia mieszkaniowa ma 

dłużnika, który zalega z opłatami a sąd orzeknie o eksmisji tego lokatora to ten wyrok upoważnia 

spółdzielnię o wystąpienie do Gminy o przydział lokalu socjalnego. Zabezpieczone są środki w 

kwocie 16.500 zł.  w ramach kary za to, że przez rok nie wskazano żadnego lokalu socjalnego. Na 

dzień dzisiejszy trwają negocjacje z Prezesem Spółdzielni.  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany.  

 



Do pkt 5. 

Z. Michael przedstawił wnioski ze wspólnego posiedzenia wszystkich stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Paczkowie, które odbyło się dnia 22.04.2010 r. Poinformował, że członkowie Komisji 

zaakceptowali projekty wszystkich uchwał, które są przygotowane na dzisiejszą sesją Rady 

Miejskiej. Ponadto poinformował, że na posiedzeniu zapoznano się z pismami wpływającymi do 

Rady Miejskiej. Pisma te zostały skierowane na poszczególne posiedzenia Komisji problemowych. 

Poinformował, również o tym, że były zapytania odnośnie tego, czy ZUKiM przyjmuje na 

wysypisko śmieci w Ujeźdźcu odpady z innych gmin i odpowiedź była, że tak. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 5 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 6. 

Na salę posiedzeń przybył radny J. Stachera – na sali obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik odczytał Uchwałę nr 71/2010 z dnia 19.04.2010 r. Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Paczków za 2009 r. 

zał. nr 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej E. Romańczyk odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej do 

Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Paczków z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Paczków za 2009 r. 

zał. nr 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik odczytał Uchwałę nr 158/2010 z dnia 19.04.2010 r. 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu opiniującego pozytywnie wniosek 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Paczkowie o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Paczków z wykonania budżetu za 2009 r. 

zał. nr 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik podziękował członkom Komisji Rewizyjnej za czas i 

pracę jaką Komisja wykonała w związku z przygotowaniem wniosku odczytanego na dzisiejszej 

sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione – na sesji obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik otworzył dyskusję na temat sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Paczków za 2009 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael przypomniał, że sprawozdanie z wykonania 

budżetu Gminy za 2009 r. każdy z radnych otrzymał jakiś czas temu i każdy mógł się zapoznać z 

jego treścią. W międzyczasie odbywały się posiedzenia Komisji, na których były udzielane 

odpowiedzi na pytania dotyczące sprawozdania. Najdokładniej sprawozdanie analizowała Komisja 

 



Rewizyjna, która przygotowała wnikliwą opinię. Na wspólnym posiedzeniu wszystkich Komisji 

Skarbnik udzielił również odpowiedzi na pytania związane z tym sprawozdaniem i każdy z radnych 

mógł wypracować sobie stanowisko. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik zadał pytanie odnośnie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu odnośnie sprawozdania, gdzie RIO zwraca uwagę na przekroczenie 

dyscypliny finansowej, w jaki sposób Burmistrz i Skarbnik podejmą działania w celu uniknięcia 

podobnych niedociągnięć, które mogłyby grozić zwracaniem uwagi na to, że złamano zasady 

ustawy o finansach publicznych przy realizacji budżetu w 2010 r? 

Burmistrz odpowiedział, że odnośnie pierwszej kwoty w wysokości 840 zł. to taka sytuacja 

pojawiła się pierwszy raz. Został tutaj przekroczony plan na Ośrodku Pomocy Społecznej w 

Paczkowie, gdzie Kierowniczka poprosiła o przesunięcie środków, a następnie wycofała się z tego. 

W ślad za tym wycofaniem nie było żadnego pisma w związku z tym nastąpiło przekroczenie. 

Natomiast odnośnie Zakładu Wodociągów i Kanalizacji w Paczkowie to sytuacja się powtarza od 

kilku lat i jest to powiązane z ceną wody jak również z tym, że w 2009 r. Zakład ten nie otrzymał 

dopłaty, z której zrezygnowano. Jedyne rozwiązanie to przekazanie z góry środków na czyszczenie 

kanalizacji burzowej, którą Zakład sukcesywnie czyści, a środki te pozwalają na spłatę bieżących 

zobowiązań. Urząd nie ma wpływu na funkcjonowanie Zakładu, gdyż w ramach funkcji kontrolnej 

można coś zlecić Dyrektorowi i Dyrektor odpowiada za to, aby tych zobowiązań wymagalnych nie 

było. Również Dyrektor za te zobowiązania będzie odpowiadał przed rzecznikiem dyscypliny 

finansów publicznych. 

Radny E. Mikołajczak zadał pytanie, dla którego OSP został zakupiony samochód? 

Burmistrz odpowiedział, że w tym roku został zakupiony pojazd dla Ochotniczej Straży Pożarnej w 

Starym Paczkowie i pojazd ten został już przekazany, ale zakup ten dotyczy obecnego roku, a nie 

poprzedniego, którego dotyczy sprawozdanie. 

W. Ćwik poinformował, że przygotowanie uchwały o udzieleniu absolutorium zgonie z przepisami 

prawa trwa okres dłuższy niż czas między poszczególnymi sesjami. Oświadczył, że bardzo 

dokładnie sprawy związane z realizacją budżetu zarówno za pierwsze półrocze 2009 r. jak i za cały 

rok 2009 były przez Radę Miejską systematycznie i zgodnie z planem pracy przeanalizowane 

bardzo dokładnie. Dlatego dla radnych sprawy są jasne, czytelne i dlatego nie ma dzisiaj pytań na 

ten temat. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 6 obrad został 

zrealizowany.  

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Gminy Paczków z tytułu wykonania budżetu Gminy Paczków za 2009 r. 

 



Następnie otworzył dyskusję na temat projektu uchwały.  

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLV/315/2010 została podjęta. 

zał. nr 7 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej E. Romańczyk podziękowała Burmistrzowi, oraz 

pracownikom Urzędu za pomoc przy opracowywaniu wniosku o udzielenie absolutorium. 

Burmistrz B. Wyczałkowski podziękował, ze udzielone absolutorium. Poinformował, że jest to jego 

11 absolutorium. Stwierdził, że budżet 2009/2010 był wyjątkowy, gdyż rozpoczęto i zrealizowano 

dużo inwestycji. Przypomniał, że w 1999 r. budżet gminy wynosił 12 mln zł. obecnie budżet 

wynosi około 40 mln zł. 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 7 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 8 

Salę obrad opuściła radna K. Sobota – na sali posiedzeń obecnych jest 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2010 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael przypomniał, że na wspólnym posiedzeniu 

Komisji projekt tej uchwały został zaakceptowany. Ponadto przypomniał, że są zobowiązania 

odnośnie ogrodów działkowych, a mianowicie wykonanie 3 studni, oraz ogrodzenia, których w 

budżecie nie ma. 

Burmistrz odpowiedział, że środki na wybudowanie 2 studni są zabezpieczone, natomiast 

ogrodzenie nie będzie w tym roku wykonane, gdyż kwestie wykonania ogrodzenia pozostawia się 

do momentu, aż będzie rozpoczynało się budowę cmentarza tak jest w protokole. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zauważył, że w protokole jest wykonanie studni i 

ogrodzenia oddzielającego teren pod cmentarz od działek jeszcze w 2010 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było uwag i pytań zamknął dyskusję i poddał go 

pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/316/2010 została podjęta. 

zał. nr 8 

 



Przewodniczący stwierdził, że punkt 8 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu na 

sfinansowanie deficytu budżetu na 2010 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że na wspólnym posiedzeniu Komisji projekt tej 

uchwały został zaakceptowany, następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było uwag i pytań zamknął dyskusję i poddał go 

pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/317/2010 została podjęta. 

zał. nr 9 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany w podziale gminy na 

okręgi wyborcze, ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań, poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 13 radnych  

przy 13 głosach „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/318/2010 została podjęta. 

zał. nr 10 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie ile kosztuje 1 m2 dzierżawy. 

Nadmienił, że w ogrodach działkowych za 1m2 jest cena 17 gr. 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli na cele rolne to cena uzależniona jest od klasy gruntu. Jeżeli 

chodzi o cele pozarolnicze to jest inna cena. Opłaty są wprowadzane Zarządzeniem. Jeżeli chodzi o 

 



cele rolne gdzie nie ma określonej klasy gruntu cena jest w przedziale od 20 zł. do 180 zł. w 

zależności od ilości metrów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przy podpisywaniu umowy sprawdza się czy 

dotychczasowy dzierżawca wywiązywał się ze swoich obowiązków. 

Radny E. Mikołajczak zadał pytanie czego dotyczy działka zawarta w pkt 14? 

Burmistrz odpowiedział, że jest to autokomis na ulicy Jagiellońskiej. 

Salę obrad opuścił radny Z. Michael – na sali obecnych jest 12 radnych. 

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0„przeciw”, 0„wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/319/2010 została podjęta. 

zał. nr 11 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 10 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni 

spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed 

bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i 

spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Ponieważ nie było innych pytań i uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/320/2010 została podjęta. 

zał. nr 12 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 12 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni 

spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Paczków. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały?  

Radny W. Krótkiewicz zadał pytanie czy planowane jest zaproszenie na sesję Rady Miejskiej 

Prezesa ZUKiM pana R. Łambuckiego? 

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiedział, że musi skonsultować tę sprawę z Burmistrzem bo 

on jest odpowiedzialny za działalność Spółki. Ponadto musi wiedzieć odnośnie czego Prezes miałby 

być zaproszony. 

Radny W. Krótkiewicz przypomniał, że na ostatnim wspólnym posiedzeniu Komisji był poruszany 

temat wywozu śmieci na wysypisko w Ujeźdźcu, ponadto radni mają jeszcze inne pytania odnośnie 

funkcjonowania Spółki. 

Radny J. Stachera przypomniał, że Prezes ma przygotować informacje na temat wywozu śmieci. 

Ponieważ nie było innych pytań i uwag poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/321/2010 została podjęta. 

zał. nr 13 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 13 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 14. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia odrębnego 

obwodu głosowania do przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLV/322/2010 została podjęta. 

zał. nr 14 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 14 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy składane w dniu dzisiejszym będą 

przez radnych interpelacje? 

Na sesji nie złożono pisemnych interpelacji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik rozpoczął dyskusję na temat wolnych wniosków i spraw 

różnych. Poinformował, że chciałby złożyć sprostowanie wypowiedzi, która padła na jednej z sesji, 

 



w której wypowiedział zdania, które zostały źle zrozumiane, a dot. spraw związanych z 

funkcjonowaniem blogu Paczków 24. Właściciel tego blogu zwrócił mu uwagę w rozmowie 

telefonicznej, że nieopacznie obciążył go odpowiedzialnością, za to co się ukazuje na forum tego 

blogu. W związku z tym stwierdza, że jest to niezgodne z tym co myślał i chciał powiedzieć, a 

mianowicie nie obciąża go odpowiedzialnością za teksty ukazujące się na Paczków 24.  

Następnie poruszył temat funkcjonowania wysypisk śmieci w Ujeźdźcu. Zadał pytanie czy 

zezwolenie na składowanie opadów z innych gmin jest zgodne z uchwałą w tym zakresie, czy 

Prezes ZUKiM-u uzyskał zgodę, aby na majątku gminy składować odpady z innych gmin? Gdyż 

radni obawiają się, że przy takiej polityce odbierania odpadów stałych to wysypisko bardzo szybko 

się zapełni i potem może nam braknąć miejsca na śmieci zbierane z naszej gminy. 

Burmistrz odpowiedział, że najlepiej rozmawiać na ten temat na wspólnym posiedzeniu Komisji. 

Jeżeli chodzi o samo funkcjonowanie składowiska to na tą chwilę sytuacja jest nieciekawa gdyż 

jako gmina w strategii Województwa Opolskiego składowisko ma funkcjonować do 2014 r. Przy 

tym strumieniu śmieci tylko z gminy Paczków składowisko to mogłoby starczyć i na 40 lat, ale to 

nie zmienia postaci rzeczy, że za 4 lata składowisko będzie prawdopodobnie zamknięte. Najgorsze 

jest to, że Sejm i Senat dążą do tego, aby te mniejsze składowiska były pozamykane przed 2014 r. 

W związku z tym, że w tym roku w styczniu weszła w życie znowelizowana ustawa o odpadach 

gmina ponownie musi wystąpić o zintegrowane pozwolenie na używanie składowiska, bo na tą 

chwilę, za miesiąc nie będziemy mieli zgody na wywóz śmieci. Powinno się zmienić swoje 

myślenie, bo gdy będziemy je traktować, że jest ono tylko dla mieszkańców gminy to śmie 

twierdzić, że do końca tego roku zostanie zamknięte. Takie składowiska nie będą miały racji bytu. 

Rozporządzenie narzuca na właściciela składowiska bardzo wiele rzeczy do zrealizowania. Dobrze 

by było spotkać się z Prezesem, gdyż jest to bardzo złożony temat. Żeby to składowisko 

funkcjonowało do 2014 r. należy poczynić wiele inwestycji, na które nie ma pieniędzy ani w 

budżecie, ani w Spółce. Mówi się tutaj o sitach, przesiewnikach, miejscach składowania odpadów 

elektrycznych. Na tą chwilę należy tam wydać około 600 tyś zł. żeby zabezpieczyć funkcjonowanie 

do 2014 r. Żeby myśleć o dłuższej perspektywie to koszt ten będzie w granicach 2 mln zł. Prezes 

zwrócił się z pytaniem czy może wozić śmieci z Kamieńca Ząbkowickiego i Ząbkowic i na to 

wyraził zgodę. Przez dwa miesiące będą jeszcze wożone śmieci z Bystrzycy Kłodzkiej bo tam 

zamknięto składowisko na dwa miesiące. Prace tam na dzień dzisiejszy trwają dzień i noc. Przy 

tych śmieciach, które są teraz przyjmowane czyli z gminy Paczków, Kamieńca i Ząbkowic to 

wysypisko może funkcjonować do 2030 r. tylko nikt nie wie jak będą zmieniały się przepisy. 

Obecnie walczy się tylko po to, żeby utrzymać to wysypisko do końca roku bo istnieje ryzyko, że 

wysypisko zostanie zamknięte. Na tych śmieciach Prezes będzie mógł zarobić około 25 tyś 

miesięcznie i za te pieniądze będzie mógł zrobić te najpilniejsze rzeczy, które nakłada na nas 

 



ustawa. Pozwolenie zintegrowane ważne jest do końca miesiąca maja br. Prezes wystąpił z 

odpowiednią dokumentacją, aby przedłużyć pozwolenie do 2014 r. Natomiast jak będzie, to nikt nie 

wie. Stoi na stanowisku, że jeżeli składowisko ma być zamknięte w 2014 r. to należy na tym 

składowisku tyle zarobić, aby później mieć środki na rekultywację. Za kilka lat będzie trzeba 

wywozić śmieci do Domaszkowic, a małe składowiska mają być zlikwidowane. Do końca 2014 r. 

ma zostać na Opolszczyźnie tylko 5 składowisk i naszego składowiska tam nie ma. Zabraknie nam 

śmieci gdyż będą nas rozliczać z ilości mega ton śmieci biodegradowalnych. Na tą chwilę sama 

gmina Paczków nie jest w stanie tyle śmieci wyprodukować i trzeba będzie tych śmieci szukać. 

Sytuacja nie jest tragiczna bo do końca roku nie ma groźby zamknięcia wysypiska, ale trzeba będzie 

dużo w tym roku zrobić aby wysypisko funkcjonowało przez kolejne lata. 

Dyrektor Gminnego Centrum Sportu i Rekreacji w Paczkowie Radosław Napieracz podziękował 

Radzie i Burmistrzowi za pomoc w sfinansowaniu i realizacji Projektu Polsko - Czeskiej 

Współpracy w Dziedzinie Sportu i Rekreacji. 

zał. nr 15 

Radna E. Chronowska poprosiła o zwiększenie ilości koszy na śmieci zwłaszcza na placach zabaw, 

bo kosze są przepełnione i śmieci walają się po ziemi. 

Radna B. Sawicka zadała pytanie czy rozpatruje się możliwość powrotu do dofinansowywania 

budowy przydomowych oczyszczalni ścieków? 

Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy przepisy nie pozwalają na takie dofinansowanie. Do 

momentu zmiany przepisów w tym zakresie nie można takiego dofinansowania uruchomić. 

Radna B. Sawicka zaproponowała, aby wystąpić do Ministerstwa o wydanie opinii na ten temat. 

Radna E. Romańczyk zadała pytanie czy zamiast wystawiać mandaty Straż Miejska mogłaby 

wskazywać w zamian porządkowanie terenów, które są notorycznie dewastowane jak plac zabaw, 

czy też parki. 

Burmistrz odpowiedział, że odrabianie mandatów w formie prac porządkowych może orzec tylko 

sąd. Straż Miejska czy Policja nie może sama podejmować takich decyzji. Stwierdził, że należy 

powrócić do dodatkowych patroli jakie były wykupywane w Policji. Dodał, że do Policjantów 

Paczkowskich nic nie ma, ale jak przyjeżdżali Policjanci z Nysy, którzy byli nieznani w terenie to 

był porządek i cisza. 

Radny E. Mikołajczak poparł konieczność uruchomienia dodatkowych patroli. 

Radny J. Stachera poruszył sprawę przeniesienia kasy na parter Urzędu, gdyż przychodzą starsze 

osoby, dla których problemem jest wejście na drugie piętro. 

Burmistrz odpowiedział, że każda osoba, która chce dokonać opłat nie musi wchodzić na drugie 

piętro Urzędu tylko bez prowizji może dokonać wpłaty w Banku Zachodnim. 

 



Radny J. Stachera zaproponował, aby wykonać po prawej stronie schodów barierki, żeby ludzie 

mogli wchodzić na wyższe piętra Urzędu. 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 15 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 16. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Wacław Ćwik 

zamknął XLV sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 
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